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Μάριος Ψυχάλης:  
Ενώνουμε δυνάμεις για να 
αλλάξουμε την πόλη μας

15νθΗΜΕρΗ  ΕΦΗΜΕρΙΔΑ  ΤΟΠΙΚΗΣ  ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ                    15 νΟΕΜΒρΙΟΥ 2022                                          ΚΩΔ.: 3483                                                              Αρ. Φ. 229

                                                                                                       Σελ: 4ΗρΑΚΛΕΙΟ 

Αντιπαράθεση για τη δωρεά οικοπέδου από το Δήμο 
στη Μητρόπολη, το οποίο δεν ανήκει στο Δήμο! 
Για τα μάτια του κόσμου…

Χαρίζουν οικόπεδο 
που δεν 
είναι δικό τους!

ΜΕΤΑΜΟρΦΩΣΗ                   Σελ: 3

Προβληματικά 
σχολεία 
“Τα κάνουμε όλα θαυμάσια” 
λέει η δημοτική αρχή για τα 
σχολεία, παραβλέποντας τα 
αιτήματα συλλόγων και αντιπο-
λίτευσης

ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΑΚΟΜΑ: ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ - ΧΑΛΚΗΔΟνΑ         Σελ: 8

Στα παρασκήνια  
ο Δήμαρχος – δικαίωση 
για τους εργαζόμενους

Υπέρ των εργαζομένων ψήφισε το  
ΔΣ στη Νέα Φιλαδέλφεια 

ΛΥΚΟΒρΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ                     Σελ: 6

Συνέντευξη
του υποψηφίου  
Δημάρχου στον 

Βασίλη Καραβάκο

Μεταμόρφωση: 
326 μονάδες αίματος στην αιμοδοσία!  
       σελ 2 
νέα Ιωνία: 
Πέφτουν σοβάδες στο 3ο Λύκειο  
     σελ 10   
Λυκόβρυση - Πεύκη: 
Ας μη χαθεί η αυκαιρία για Κέντρο Υγείας  
     σελ 10 
ν. Φιλαδέλφεια - ν. Χαλκηδόνα: 
Ανεξάρτητος και ο Γ. Καραβίας      σελ 10
Τέχνη: 
Ο Νταλί και η δηλητηριώδης μούσα του   
     σελ 12 
Λυκόβρυση - Πεύκη: 
Είναι ακριβά τα τέλη λέει η αντιπολίτευση   
     σελ 13
νέα Ιωνία: 
Στο συρτάρι οι υποτροφίες του Ιδρύματος 
Βυζίου                     σελ 13 
Ηράκλειο: 
Τραυματισμός από τα λούκια – παγίδες 
της πλατείας      σελ 14
Λυκόβρυση - Πεύκη: 
Κάηκε απορριμματοφόρο   σελ 15 
νέα Ιωνία: 
Συγκέντρωση ενάντια στην έξωση του 
Κέντρου Υγείας     σελ 15
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ΙΔΙΟΚΤΗΤΗΣ:
ΕΚΦρΑΣΗ Ο.Ε.

ΕΚΔΟΤΗΣ - ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ:
ΒΑΣΙΛΗΣ ΚΑρΑΒΑΚΟΣ

Tηλ: 210 2853399
e-mail: info@ekfrasi.net

Η κατάσταση σε μία χώρα φαί-
νεται από την κατάσταση στα 
σημαντικότερα πεδία της κοι-
νωνικής της πολιτικής.
Δηλαδή στην παιδεία, στην 
υγεία στην εργασία. 
Το τελευταίο διάστημα σε αρ-
κετούς δήμους διαπιστώνεται 
σημαντικό πρόβλημα σε σχέση 
με τις σχολικές υποδομές.
Σχολεία που μπάζουν νερά, 
πέφτουν σοβάδες, λείπει επο-
πτικό υλικό, είναι κακός ο φω-
τισμός, συνβστίζονται 26 και 
27 μαθητές στην τάξη και άλλα 
στοιχειώδη προβλήματα, που 
κάνουν το σχολείο μη φιλικό 
για τους μαθητές τους.
Οι Δήμοι έχουν επωμιστεί 
δαπάνες που δεν τους αναλο-
γούν. Ταυτόχρονα όμως είναι 
προβληματικές οι επιλογές δη-
μοτικών αρχών, μιας και στους 
περισσότερους δήμους τα γε-
γονότα δείχνουν ότι η Παιδεία 
δεν αποτελεί προτεραιότητα.
Επιπλέον, είναι είδος εν ανε-
παρκεία οι δημοτικές αρχές 
και δήμαρχοι διεκδικητές, που 
θα απαιτούν όσα ανήκουν στην 
αυτοδιοίκηση και δεν θα κά-
νουν δημόσιες σχέσεις με την 
κεντρική κυβέρνηση επαιτώ-
ντας αυτά τα οποία είναι αυτο-
νόητα.
Η επίμονη διεκδίκηση από την 
αυτοδιοίκηση των χρημάτων 
που της ανήκουν είναι η λύση. 
Το πρόβλημα είναι η αντίληψη 
των δημοτικών αρχών. Αυτό 
μπορεί να λυθεί μόνο στις προ-
σεχείς δημοτικές εκλογές 

Του Εκδότη

Σε παρεμβάσεις αντικα-
τάστασης των φωτιστικών 
σωμάτων στην υπόγεια δι-
άβαση επί της Χρυσοστόμου 
Σμύρνης που οδηγεί στη Λε-
ωφόρο Ηρακλείου, προχώ-
ρησε ο Δήμος Νέας Ιωνίας.
Ο Δήμος καλεί τους πολίτες 

να έχουν “το νου τους” επει-
δή σε προηγούμενες αλλα-
γές είχαν προκληθεί ζημιές.

 Η αλλαγή των φωτιστικών 
χαροποίησε και τη Δήμαρχο, 
η οποία έκανε και δήλωση 
για το θέμα. 

νΕΑ ΙΩνΙΑ 

νέα επικεφαλής της Κοινωφελούς Επιχείρησης 
η Λυδία Βεντήρη

ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – ΧΑΛΚΗΔΟνΑ  

Η Λυδία Βεντήρη εί-
ναι η νέα πρόεδρος 
του Δ.Σ. της Κοινω-
φελούς Επιχείρησης 
του Δήμου Νέας Φι-
λαδέλφειας – Νέας 
Χαλκηδόνας. Ο Δή-
μαρχος Γιάννης Βού-
ρος ανέφερε πως «η 
κοινωνική πολιτική, 
η κοινωνική προστα-

σία και η αλληλεγγύη 
στις ευάλωτες ομά-
δες, βρίσκεται και 
θα βρίσκεται στην 
κορυφή της πυρα-
μίδας των σκέψεων 
και των δράσεών 
μας. Με ενότητα, συ-
νεργασία και κοινή 
δράση, μπορούμε 
να πετύχουμε πολλά 

περισσότερα».
 
Η κα Βεντήρη με την 
σειρά της δήλωσε 
πως θα εργαστεί για 
ουσιαστικό έργο και 
εξωστρεφείς δρά-
σεις που θα συνά-
δουν με το αντικείμε-
νο της Κοινωφελούς 
Επιχείρησης.

Κοντά στα 400 έφτασε η 
αιμοδοσία του “Κωστά-
κης Μεσογίτης” το διή-
μερο 6 και 7 Νοεμβρίου 
2022.  Στο χώρο του 1ου 
δημοτικού σχολείου Με-

ταμόρφωσης προσήλθαν 
365 αιμοδότες και αιμο-
δότησαν 328.

Οι υπεύθυνοι του συλλό-
γου είναι βέβαιοι ότι τα 

“400” θα τα έχουν στην 
επόμενη αιμοδοσία! 
Είναι στο χέρι μας!

326 μονάδες στην αιμοδοσία

Άλλαξαν τα φωτιστικά 
στην υπόγεια διάβαση 

ΜΕΤΑΜΟρΦΩΣΗ 
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ΜΕΤΑΜΟρΦΩΣΗ 

Πολλά τα προβλήματα των σχολείων, λένε οι σύλλογοι
Έχουμε κάνει θαύματα λέει η δη-
μοτική αρχή

Επικοινωνιακή διαχείριση και “μα-
γική εικόνα” καταλογίζει η αντιπο-
λίτευση στη διοίκηση

Πάρα πολλά φαίνεται πως είναι τα προβλή-
ματα των σχολείων της Μεταμόρφωσης, 
όπως αναδείχθηκαν στο μονοθεματικό 
Δημοτικό Συμβούλιο για την παιδεία, που 
προκάλεσε η αντιπολίτευση. Τα προβλή-
ματα εντοπίζονται σε όλες τις βαθμίδες, 
από τα νηπιαγωγεία μέχρι και το νέο 2ο 
Λύκειο.

Β. Καραβάκος: Δίνουμε χιλιάδες 
για security και δεν έχουμε για τα 
σχολεία
Κατά την τοποθέτηση του ο κ. Καραβάκος, 
επικεφαλής της «Συμμαχία Πολιτών» 
προσπάθησε να αναδείξει συνολικά τα 
προβλήματα της εκπαίδευσης. Ανέφερε 

ακόμα πως τo κράτος μετέφερε αρμοδιό-
τητες στους Δήμους για την παιδεία χωρίς 
όμως να τους εφοδιάσει και με τα απαραί-
τητα χρήματα. «Οι πολίτες πληρώσαμε σε 
φόρους 5.2 δις για την τοπική αυτοδιοί-
κηση. Από αυτά μόλις 2.2 δις έφτασαν στα 
ταμεία των Δήμων» υποστήριξε.
Τόνισε πως η δημοτική αρχή έχει άλλες 
προτεραιότητες καθώς αντί να δίνει τα 
χρήματα στα σχολεία τα δίνει στην εται-
ρεία security. Πρόσθεσε πως ο Δήμαρχος 
χρησιμοποιεί την παιδεία κυρίως επικοι-

νωνιακά. «Κορωνίδα της επικοινωνιακής 
διαχείρισης ήταν το 2ο Λύκειο» για τον κ. 
Καραβάκο, το οποίο (2ο Λύκειο) ο κ. Σα-
ραούδας είχε καταψηφίσει να φτιαχτεί 
εκεί που φτιάχτηκε
“Χρησιμοποιείτε επικοινωνιακά την “ενερ-
γειακή αναβάθμιση” δηλαδή τις μονώσεις, 
τις αλλαγές κουφωμάτων και τζαμιών κλπ, 
λέγοντας ότι είμαστε οι πρώτοι σε όλη την 
Ελλάδα. Αυτό είναι ψέμα.
• Το Χαλάνδρι αναβαθμίζει 10 σχολεία, 
βάζοντας από το δημοτικό ταμείο και 
550.000 ευρώ, αυτά δηλαδή που εσείς 
αντί για τα σχολεία δίνετε σε μια ιδιωτική 
εταιρία security.
• Το Ηράκλειο συνολικά 8
• Η νέα Ιωνία ( που είναι κατόρθωμα το 
ότι ανοίγει και το Δημαρχείο) 3 σχολεία
• Η Νέα Φιλαδέλφεια 4 στην προηγούμενη 
θητεία και 4 τώρα κ.ο.κ.

Σε παρόμοιο μήκος κύματος και ο επικε-
φαλής της ΛΑΣ, Παναγιώτης Μακρίδης, 

δήλωσε πως «οι Δήμαρχοι νίπτουν τας 
χείρας τους συνέχεια λέγοντας ότι δεν 
μπορούν να λύσουν τα προβλήματα της 
παιδείας». «Κάθε μέρα τα λένε με την Κε-
ραμέως. Πίεσαν για να γίνει κάτι για όλα 
αυτά τα προβλήματα;» αναρωτήθηκε. 
Η πρόεδρος της Ένωσης Γονέων και Κη-
δεμόνων Μεταμόρφωσης, Λία Τσάμη, ζή-
τησε να γίνονται πιο συχνά συμβούλια για 

την παιδεία καλώντας τη διοίκηση να στα-
θεί στο πλευρό τους για να λυθούν τα ζη-
τήματα που υπάρχουν. Σημείωσε μεταξύ 
άλλων πως τα νηπιαγωγεία χρείαζονται 
στέγαστρα και επισκευή στα προαύλια, 
ενώ αναφέρθηκε και σε προβλήματα στα 
γυμνάσια της πόλης ειδικά σε αυτά που γί-
νονται εργασίες ενεργειακής αναβάθμισης 
κατά τη διάρκεια της σχολικής χρονιάς. 

Ειδική αναφορά έκανε στο 2ο Λύκειο για 
το οποίο σχολίασε πως, μετά από χρόνια 
εργασιών, το σχολείο παραδόθηκε με μια 
λίστα 48 παρατηρήσεων. 
Ο Σάββας νάνος από τη μεριά του έθι-
ξε την ανάγκη να υπάρξει μια συνολική 
στρατηγική για την παιδεία και όχι απο-
σπασματικές κινήσεις ενώ έθιξε και το ζή-
τημα της προσβασιμότητας για ΑΜΕΑ στα 
σχολεία της πόλης. 

Σ.Σαραούδας: Πρέπει να καταλαβαί-
νουμε τι μπορεί να κάνει ο Δήμος
Ο Δήμαρχος απάντησε ότι πρέπει να αντι-
λαμβανόμαστε τι προβλήματα μπορεί να 
λύσει ο Δήμος. Υποστήριξε ότι όλοι οι Δι-
εθυντές των σχολείων αναγνωρίζουν την 
καλή συνεργασία που έχουμε. Μεγάλο 
χρόνο έδωσε στην απαρίθμηση χρηματο-
δοτήσεων οι οποίες , κατά κανόνα, ΘΑ έρ-
θουν στο Δήμο για τα σχολεία.  
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ΗρΑΚΛΕΙΟ  

Χαρίζουν οικόπεδο που δεν είναι δικό τους!
Αντιδράσεις έχει προκαλέσει η 
απόφαση της δημοτικής αρχής 
σχετικά με την παραχώρηση χώ-
ρου στην Ι. Μητρόπολη με σκοπό 
να ανεγερθεί ναός. «Η περιοχή 
έχει ανάγκη από πράσινο και ελεύ-
θερους χώρους» δηλώνουν οι κά-
τοικοι που δεν συμφωνούν με την 
πρόθεση. «Δεν ανήκει στον Δήμο ο 
χώρος» τονίζει η αντιπολίτευση.  

Σε πρόσφατη συνεδρίαση το Δη-
μοτικό Συμβούλιο εξέφρασε τη 
βούληση του να προχωρήσει στην 
απόκτηση χώρου στα Ηπειρώτικα 
και στη συνέχεια στην παραχώρη-
ση του στη Ι. Μητρόπολη ν. Ιωνί-
ας, Ηρακλείου, Φιλαδέλφειας και 
Χαλκηδόνας, ώστε να κατασκευα-

στεί εκεί εκκλησία. Στη συνεδρία-
ση συμμετείχαν και κάτοικοι που 
διαφωνούν με τη συγκεκριμένη 
κίνηση καθώς θεωρούν ότι η γει-
τονιά τους και γενικότερα ο Δήμος 
έχει ανάγκη από πράσινο. «Το Γαλά-
τσι με περισσότερο πληθυσμό έχει 
μόλις δύο εκκλησίες. Εμείς έχουμε 
τέσσερις» σχολίασε  ένας κάτοικος. 
«Είμαστε ο μόνος Δήμος που θα 
έχει δύο εκκλησίες στον ίδιο δρό-
μο. Η Ευτυχίας θα έχει εκκλησία 
στο 37 και στο 88!» πρόσθεσε. 

«Είμαστε καταχρεωμένοι και 
παίρνουμε δάνεια για να δώ-
σουμε χώρο στην Εκκλησία»
Δριμεία ήταν η τοποθέτηση του 
πρώην Δημάρχου, Παντελή Βλασ-
σόπουλου. Αφού ξεκαθάρισε πως το 

ζήτημα είναι πολιτικό και δεν έχει να 
κάνει προσωπικά με την Μητρόπολη 
και τον Μητροπολίτη, υποστήριξε ότι 
δεν είναι δυνατόν ένας καταχρεω-
μένος Δήμος να παίρνει δάνεια και 
να παραχωρεί χώρους στην Εκκλη-
σία. «Στην Εκκλησία που η κινητή 
και ακίνητη περιουσία της είναι τε-
ράστια ενώ δεν υπάρχει και φορο-
λόγηση της» πρόσθεσε. 

«Δεν θα λειτουργούσατε έτσι αν τα 
χρήματα ήταν δικά σας» δήλωσε 
απευθυνόμενος στη διοίκηση. «Έχε-
τε αυξήσει τις δανειακές υποχρεώ-
σεις του Δήμου κατά 100%. Το 2017 
το υπόλοιπο των δανείων 6.8 εκ. 
ευρώ και μετά από δύο δάνεια για 
τα LED και το Φιξ θα ξεπεράσει τα 
13.5 εκ. ευρώ» συνέχισε. 

Γ. Παπαδημητρίου: 
Η ζωή μας θα ήταν πιο εύ-
κολη αν ο κ. Μπάμπαλος δεν 
έκανε σόου

Εναντίον του Δημάρχου, Νίκου 
Μπάμπαλου, στράφηκε ο Γιώργος 
Παπαδημητρίου τονίζοντας πως 
δεν έχει γίνει διαβούλευση με τους 
κατοίκους για αυτό και υπάρχουν 
τόσες αντιδράσεις. Ο ίδιος εξήγησε 
πως συμφωνεί με την ανέγερση του 
ναού αλλά αυτό θα πρέπει να γίνει 
σε συνεννόηση με τους κατοίκους. 
«Ακόμα και σε ζήτημα τις Εκκλη-

σίας ο Δήμαρχος κατάφερε να μην 
έχει συναίνεση» σχολίασε χαρακτη-
ριστικά ο Χρήστος Τσουλουχάς. 

Ο κ. Μπάμπαλος από τη μεριά του 
υποστήριξε ότι η περιοχή έχει ανά-
γκη από την κατασκευή ναού για να 
μπορεί να εκφράσει τα θρησκευτικά 
της πιστεύω. Τόνισε, μάλιστα, πως 
από τα 5 στρέμματα θα παραχωρη-
θεί μόνο ένα μέρος. «Το υπόλοιπο 
θα αξιοποιηθεί»πρόσθεσε. Για το 
θέμα της διαβούλευσης ο Δήμαρχος 
στάθηκε στη συζήτηση που έγινε στο 
Δημοτικό Συμβούλιο με τους κατοί-
κους, θεωρώντας την ικανοποιητι-
κή. Το ΔΣ αποφάσισε κατά πλειοψη-
φία να παραχωρήγσει το οικόπεδο 
(το οποίο δεν ανήκει στο Δήμο)
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ΛΥΚΟΒρΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ

Μάριος Ψυχάλης: 
Ενώνουμε δυνάμεις για να αλλάξουμε την πόλη

Στο «Συμβαίνει Τώρα» και τον Βασίλη 
Καραβάκο μίλησε ο επικεφαλής της πα-
ράταξης «Δήμος Μπροστά+» και υποψή-
φιος Δήμαρχος στον Δήμο Λυκόβρυσης 
– Πεύκης, Μάριος Ψυχάλης. Τα προβλή-
ματα της πόλης, η αποχώρηση του Τάσου 
Μαυρίδη, οι στόχοι της επόμενης μέρας 
και η «ανοιχτή πρόσκληση» σε όσους εν-
διαφέρονται πραγματικά για την πόλη. 

«Απόρροια της κοινωνικής 
αγανάκτησης η αποχώρηση 
Μαυρίδη» 

Με την παραπάνω φράση σχολίασε ο επι-
κεφαλής της μείζονος αντιπολίτευσης την 
απόσυρση του Δημάρχου, Τάσου Μαυρί-
δη, από την «κούρσα» των εκλογών ένα 
χρόνο πριν από αυτές. Εξήγησε πως οι 
δημότες, οι κάτοικοι και οι επιχειρήσεις 
έχουν διαμορφώσει τη θέση τους για τον 
απερχόμενο Δήμαρχο εδώ και καιρό.

Ο κ. Ψυχάλης τόνισε όμως πως ο Δήμος 
δεν πρέπει να μπει στον «αυτόματο πι-
λότο» μέχρι τις εκλογές. «Το δικό μας μή-
νυμα είναι σαφές: Κανένα πρόσωπο δεν 
αποτελεί αντίπαλο. Αντίπαλος μας είναι 
τα προβλήματα του Δήμου» πρόσθεσε. 

Έκρουσε τον κώδωνα του κινδύνου σχε-
τικά με τα οικονομικά του Δήμου τονίζο-
ντας πως οδηγείται σε «αυτοδιοικητική 
επιτροπεία». Μέσα σε 33 μήνες το ταμείο 
μειώθηκε κατά 2.3 εκατομμύρια ευρώ. 
Αυτό, δεν δικαιολογείται ούτε από τα έργα 
της διοίκησης καθώς, σύμφωνα με τον 
ίδιο, «δεν μπορούμε να βρούμε ούτε ένα 
τουβλάκι ή μια ασφαλτόστρωση». «Κιν-
δυνεύει πλέον η μισθοδοσία και οι πά-
γιες λειτουργικές ανάγκες του Δήμου» 
δήλωσε. 

«Διάλογος για τις ανάγκες της 
πόλης και τα μεγάλα έργα»

Χώρισε τα προβλήματα και τα ζητήματα 
της πόλης σε δύο κατηγορίες. Από τη μία 
είναι αυτά που αφορούν την καθημερινό-
τητα, δηλαδή τα πεζοδρόμια, την καθαρι-
ότητα, την προσβασιμότητα των ΑΜΕΑ, το 
κυκλοφοριακό, τις θέσεις στάθμευσης, τα 

προβλήματα των εργαζόμενων του Δή-
μου κ.ά.. Από την άλλη βρίσκονται τα με-
γάλα έργα, τα αναπτυξιακά, με ορίζοντα 
δεκαετίας. 

Για τη δεύτερη κατηγορία ο Μάριος Ψυ-
χάλης αναφέρθηκε μεταξύ άλλων στη 
διάνοιξη της Λεωφόρου Κύμης, στη 
δημιουργία του mall, που αποτελεί δι-
αδημοτικό ζήτημα, στην αναθεώρηση 
του Γενικού Πολεοδομικού Σχεδίου της 
Πεύκης, όπου η Κάτω Πεύκη έχει μετα-
τραπεί σε Άνω Κυψέλη, όπως δήλωσε 
χαρακτηριστικά. Στάθηκε ακόμα στην τσι-
μεντοποίηση, στο κέντρο πόλης της Λυ-
κόβρυσης, και στην έλλειψη αθλητικών 
εγκαταστάσεων. 

Ειδική αναφορά έκανε και στο περιβάλ-
λον. Όπως εξήγησε οι δύο πόλεις έχουν 
λάβει τα ονόματα τους εξαιτίας του φυσι-
κού πλούτου της περιοχής. Τα τελευταία 
χρόνια, όμως δεν έχουν γίνει έργα σε 
αυτό το πεδίο, ενώ χαρακτηριστικό είναι 
πως το ρέμα της Πύρνας κινδυνεύει να 
τσιμεντωθεί με τη διάνοιξη της Κύμης. 
Τόνισε, έτσι, ότι πρέπει να δοθεί βαρύτη-
τα στην προστασία των τριών δασών και 
των ρεμάτων της πόλης. 

«Ανοιχτή πρόσκληση», δουλειά 
και μέτωπο «χρήσιμων» 
ανθρώπων

Για την επόμενη μέρα και για τη «μάχη» 
των εκλογών ο κ. Ψυχάλης υποστήριξε 
πως τον Οκτώβριο του 23’ θα έρθουν 
αντιμέτωποι δύο κόσμοι. Από τη μία ο 
κόσμος που αποδέχεται και επικροτεί 
την παρούσα κατάσταση. Μια κατάστα-
ση – καθεστώς ευρύτερη της δημοτικής 
αρχής. Από την άλλη, ένας κόσμος χρή-
σιμων ανθρώπων που θέλουν να προ-
σφέρουν στην πόλη. «Η παράταξη μας 
απαρτίζεται από χρήσιμους ανθρώπους 
όλου του φάσματος» πρόσθεσε. Τόνισε 
πως επιδιώκει τη συνεργασία με το κάθε 
κατάστημα, τη μικρομεσαία επιχείρηση, 
τον νέο, τον μαθητή, την τρίτη ηλικία, κάθε 
έναν που έχει ανάγκη, τον κάθε δημότη. 

Ο υποψήφιος Δήμαρχος έστειλε «ανοι-
χτή πρόσκληση» προς όλους όσους 
«ενδιαφέρονται πραγματικά και όχι 
συγκυριακά» για την πόλη, προς όλους 
τους χρήσιμους δημότες, αιρετούς και 
μη. Στόχος να δημιουργηθεί μια ισχυρή 
πλειοψηφική ομάδα, επαγγελματιών, 
επιστημόνων, απλών δημοτών, με πο-
λιτικά και αυτοδιοικητικά χαρακτηρι-
στικά, που θα κερδίσει την εμπιστοσύνη 
των πολιτών.

Συνέντευξη
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Αγαπητοί συμπολίτες 

Η δημοτική μας παράταξη “Σύγχρονη Πόλη” και 
εγώ προσωπικά συνεχίζουμε με μεθοδικό τρόπο 
την προσπάθειά μας ενόψει των δημοτικών 
εκλογών του 2023.

Πρωταρχικό στοιχείο στην προσπάθειά μας 
είναι η επαφή με την κοινωνία της νέας 
Φιλαδέλφειας και της νέας Χαλκηδόνας. Στόχος 
μας η ανταλλαγή απόψεων και η από κοινού 
επεξεργασία τεκμηριωμένων θέσεων που θα 
βελτιώσουν την ποιότητα ζωής στην πόλη μας.

Στο πλαίσιο αυτό εδώ και ένα μήνα λειτουργούν τα 
γραφεία μας στο κέντρο της Νέας Φιλαδέλφειας.

Είναι ανοιχτά σε όλους τους συμπολίτες μας, 
χωρίς διαχωρισμούς, και αποτελούν ένα τόπο 
γόνιμης συζήτησης και επεξεργασίας θέσεων και 
ιδεών

Είμαστε στη διάθεσή σας καθημερινά.  
Είμαστε εδώ για να σας ακούσουμε.

Με εκτίμηση
Στέφανος Γατσούλης 
Υποψήφιος Δήμαρχος 
νέας Φιλαδέλφειας - νέας Χαλκηδόνας 

ΣΤΕΦΑνΟΣ ΓΑΤΣΟΥΛΗΣ 
Yποψήφιος ΔήμΑρχος  
νέας Φιλαδέλφειας - νέας Χαλκηδόνας

μυριοφύτου 4 (όπισθεν Κρίνου) 
Νέα φιλαδέλφεια 
T 6947803850 - 6932201977
E info@sichronipoli.gr
S sichronipoli.gr

Δ Η Μ Ο Τ Ι Κ Ε Σ
ΕΚΛΟΓΕΣ 2023
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ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – ΧΑΛΚΗΔΟνΑ 

Δικαίωση για τους εργαζόμενους από το δημοτικό συμβούλιο 
Άλλη μια δικαίωση για τους εργαζόμε-
νους του Δήμου Νέας Φιλαδέλφειας 
– Νέας Χαλκηδόνας. Αυτή τη φορά το 
Δημοτικό Συμβούλιο τάχθηκε ενάντια 
στην απόφαση της δημοτικής αρχής του 
Γιάννη Βούρου να περικόψει το ημερο-
μίσθιο των εργαζόμενων ενώ ζητάει και 
την άμεση αποκατάσταση των προβλη-
μάτων του αμαξοστασίου του Δήμου. 

«Μετά από τρία χρόνια έβαλαν 
νερό» τονίζει το σωματείο
Όπως αναφέραμε και στο προηγούμενο 
φύλλο της Έκφρασης, οι συνθήκες είναι 
πολύ άσχημες στο γκαράζ. Έτσι οι εργα-
ζόμενοι της υπηρεσίας καθαριότητας, 
στις 26/9 προχώρησαν σε διακοπή των 
εργασιών, διαμαρτυρόμενοι για τις επι-

κίνδυνες για την υγιεινή και την ασφά-
λειά τους συνθήκες που επικρατούν στο 
χώρο, όπως τονίζουν οι ίδιοι. 

Το σωματείο αλλά και η ΠΟΕ-ΟΤΑ το-
νίζουν ότι βάσει νόμου «αν υπάρχουν 
ελλείψεις στο χώρο εργασίας από τις 
οποίες προκαλείται άμεσος και σο-
βαρός κίνδυνος για την υγεία και την 
ασφάλεια των εργαζόμενων πρέπει να 
διακόπτεται αμέσως η εργασία στο ση-
μείο που εμφανίζονται οι ελλείψεις μέχρι 
την αποκατάσταση τους». Αντιπολίτευση 
και σωματείο τονίζουν πως η δημοτι-
κή αρχή αποδέχθηκε τη σοβαρότητα 
του προβλήματος καθώς αμέσως μετά 
τη διαμαρτυρία προχώρησε σε κάποιες 
πρώτες παρεμβάσεις. «Μετά από τρία 
χρόνια έβαλαν νερό στο γκαράζ» σχολί-
ασε ο πρόεδρος του σωματείου, Γιώργος 
Ορταντζόγλου. 

Ταυτόχρονα όμως η διοίκηση έδωσε 
εντολή να περικοπεί το ημερομίσθιο 
των εργαζόμενων για εκείνη τη μέρα, 
παρά την άρνηση της διευθύντριας του 
τμήματος ανθρωπίνου δυναμικού, σύμ-
φωνα με την αντιπολίτευση. Μάλιστα, το 
σωματείο υποστηρίζει πως κόπηκε το 
μεροκάματο ακόμη και από εργαζόμενο 
που είχε ρεπό!  

Για «εκβιασμό» έκανε λόγο η 
διοίκηση 
Ο αρμόδιος αντιδήμαρχος, Μιχάλης Κου-
τσάκης, εξήγησε πως μόνο η Πολιτική 

Προστασία και το Υγειονομικό μπορούν 
να προχωρήσουν σε αναγκαστική δια-
κοπή εργασιών και κλείσιμο του χώρου 
εργασίας για δημόσιες δομές . Επιτέθη-
κε, μάλιστα, στο σωματείο κάνοντας λόγο 
για εκβιασμό, καθώς ο πρόεδρος είχε 
προειδοποιήσει ότι θα προβούν σε νέες 
κινητοποιήσεις αν δεν ικανοποιηθούν τα 
αιτήματα τους. Το θέμα σχολίασε και ο 
Σωτήρης Κωσκολέτος υποστηρίζοντας 
πως η διοίκηση προσπαθεί με όσα μέσα 
διαθέτει να εξασφαλίσει μια εργασιακή 
ηρεμία.

«Έλαμψε» δια της απουσίας του ο 
Γιάννης Βούρος
Αρνητική εντύπωση άφησε η στάση του 
Δημάρχου, ο οποίος ενώ ήταν παρών 
στο Δημοτικό Συμβούλιο αποχώρησε 
την ώρα της συζήτησης του θέματος των 
εργαζόμενων. Μάλιστα, καθ’ όλη τη διάρ-
κεια της συζήτησης ο κ. Βούρος παρέμε-
νε δίπλα από την αίθουσα του συμβουλί-
ου χωρίς να συμμετέχει στη διαδικασία.

Η στάση του προκάλεσε την αντίδραση 
τόσο των εργαζόμενων όσο και της αντι-
πολίτευσης. 
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νΕΑ ΙΩνΙΑ

Σε άσχημη κατάσταση το 3ο Λύκειο 
Δεν είναι μόνο το βάψιμο που λείπει από το 
3ο Λύκειο Νέας Ιωνίας, στη Δερμιδεσίου.
Όπως προκύπτει από την ανακοίνωση του 
συλλόγου γονέων, από τις εικόνες και τα 
βίντεο, πρόκειται για ένα σχολείο σε κακή 
κατάσταση, με θέματα ασφάλειας για 
όσους βρίσκονται στο χώρο.
Οι μαθητές κάνουν ήδη κατάληψη ζητώ-
ντας να ασχοληθεί η δημοτική αρχή με τα 
προβλήματα άμεσα.

Η θέση του συλλόγου γονέων:
Πολύ σοβαρό κτιριακό πρόβλημα του σχο-
λείου μας 3ο Λύκειο Νέας Ιωνίας περιφέ-
ρειας Αττικής Δερμιδεσίου 121

Κινδυνεύει η ασφάλεια των παιδιών 
μας και πολύ σωστά κάνουν κατάληψη.
Καλούμε όλο το διοικητικό συμβούλιο του 
Δήμου και όποιους υπεύθυνους σύμφω-
να με το νόμο να πάρουν θέση για το πολύ 
αυτό σοβαρό θέμα

Πρέπει οι γονείς να είμαστε σε επιφυ-
λακή σε τέτοια θέματα ασφάλειας των 
παιδιών μας.
Αναμένουμε άμεση αποκατάσταση ζημιών 
και συντήρηση του κτιρίου.

Σύλλογος γονέων και κηδεμόνων 
3ου Γενικού Λυκείου Νέας Ιωνίας

ΛΥΚΟΒρΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ

«Ας μη χαθεί άλλη μια ευκαιρία για 
να έχουμε Κέντρο Υγείας»

Την ανάγκη δημιουργίας Κέντρου Υγείας 
στον Δήμο Λυκόβρυσης - Πεύκης ανέ-
δειξε ο πρώην γενικός γραμματέας του 
Υπουργείου Υγείας και καθηγητής Κοινω-
νικής Πολιτικής, νίκος Πολύζος. Τόνισε 
πως εντάσσονται σχετικά έργα στον σχεδι-
ασμό της Περιφέρειας για το νέο ΕΣΠΑ και 
κάλεσε τη διοίκηση να κάνει ότι είναι δυνα-
τόν ώστε να μη χαθει η τρίτη και τελευταία 

ευκαιρία για την πόλη. 
Ο κ. Μαυρίδης απάντησε πως η δημοτική 
αρχή παρακολουθεί τις σχετικές προσκλή-
σεις και θα κάνει τις απαραίτητες κουβέντες 
για να διαπιστώσει αν μπορεί το έργο να 
ενταχθεί στον σχεδιασμό. Σημείωσε, όμως, 
πως δεν ήταν στα πλάνα του Υπουργείου 
Υγείας η δημιουργία Κέντρων Υγείας κατά 
τη διάρκεια του προηγούμενου ΕΣΠΑ. 

ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – ΧΑΛΚΗΔΟνΑ 

Ανεξάρτητος και ο Γ. Καραβίας 
Μετά την ανεξαρτητοποίηση του Σπύ-
ρου Γραμμένου ήρθε και η σειρά του 
Γιώργου Καραβία να αποχωρήσει από 
τη δημοτική ομάδα της διοίκησης του 
Γιάννη Βούρου. Και αυτή η κίνηση ήταν 
αναμενόμενη καθώς ήταν γνωστή η δι-
αφοροποίηση του κου Καραβία σε μια 
σειρά από κρίσιμα ζητήματα. 
«Η ωραία αυτή συνεργασία με τους 
εργαζόμενους της Κοινωφελούς Επι-
χείρησης έληξε με το επιστέγασμα μιας 
πολύμηνης προσπάθειας με την αγορά 
ενός ολοκαίνουργιου επταθέσιου αυ-
τοκινήτου για τις ανάγκες του Κέντρου 
Ημερήσιας Φροντίδας Ηλικιωμένων» 
δήλωσε ο κ. Καραβίας για τη θητεία του 
στην ΚΕΝΦΝΧ. 

«να παραδώσει την έδρα» ζητάει ο 
Γ. Βούρος
Άμεση ήταν η απάντηση της παράταξης 
του Γ. Βούρου, η οποία τον κάλεσε να 

παραδώσει την έδρα του, υπενθυμίζο-
ντας ότι λάμβανε τον μισθό του προέ-
δρου της Κοινωφελούς Επιχείρησης για 
περίπου 3 χρόνια. «Ως ελάχιστο δείγμα 
ανιδιοτελείας και ευθιξίας..., θα ανέμενε 
κανείς από τον κ. Καραβία το αυτονόητο! 
να παραδώσει την έδρα του στην δημο-
τική παράταξη με την οποία εκλέχθηκε 
δημοτικός σύμβουλος και προς τον Δή-
μαρχο που επί τρία χρόνια τον επέλεξε 
ως πρόεδρο του Δ.Σ. της ΚΕΔνΦνΧ» 
αναφέρεται στη σχετική ανακοίνωση. 
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Όταν ο Σαλβαδόρ νταλί, 

απόλυτος εκφραστής 

του σουρεαλισμού, συ-

νάντησε την Γκαλά βρήκε στο 

πρόσωπό της μια δηλητηριώδη 

μούσα η οποία τον μύησε στα 

μυστικά του έρωτα και της δι-

αφθοράς.

   Τη λέγανε Έλενα Ντιακόνοβα 
(γνωστή ως Γκαλά), ήταν ρωσίδα, 
δέκα χρόνια μεγαλύτερή του και 
σύζυγος του Γάλλου ποιητή Πωλ 
Ελυάρ, ο οποίος δραστηριοποι-
ήθηκε στα καλλιτεχνικά ρεύματα 
του ντανταϊσμού και του υπερρε-
αλισμού. Είχε μάλλον αντρικά χα-
ρακτηριστικά, αλλά  ιδιαίτερα καλ-
λίγραμμο σώμα.  Όσοι τη γνώριζαν 
καλά, τη θεωρούσαν αφάνταστα 
ξιπασμένη, εγωπαθή και εξαιρε-
τικά σκληρή. Φαίνεται πάντως ότι 
ο Ελυάρ δεν κατάφερνε να ικανο-
ποιήσει τις σεξουαλικές επιθυμί-
ες της, αφού έψαχνε διαρκώς για 
νεαρούς και όμορφους άνδρες. 
Βέβαια, δε δυσκολευόταν καθό-
λου να τους βρει χάρη στο λεπτο-
καμωμένο αλλά ιδιαίτερα θελκτικό 
σώμα της και στην έντονα προ-
κλητική της προσωπικότητα. Ένας 
από τους πρώτους παράνομους 
εραστές της ήταν ο Γερμανός ντα-
νταϊστής Μαξ Ερνστ. Μάλιστα, η 
Γκαλά δε δίστασε να προτείνει και 
τελικά να πείσει το σύζυγό της να 
δημιουργήσουν με τον καινούργιο 
εραστή της ένα παράξενο ερωτικό 
τρίγωνο. Σύντομα όμως, άρχισε 
και πάλι να ψάχνει για κάποιο δι-
άσημο σύντροφο, αφού ένιωθε ότι 
κανένας πλέον δεν μπορούσε να 
την ικανοποιήσει. 

   Και ακριβώς τότε συναντήθηκε για 
πρώτη φορά με τον Νταλί, στις κα-
λοκαιρινές διακοπές του 1929 στο 
Καντακές (εικ. 1). Αυτός ήταν μόνο 
εικοσιπέντε χρόνων, και όπως ο 
ίδιος λέει, δεν είχε κάνει ακόμη 

έρωτα με γυναίκα. Ο Νταλί, βαθιά 
γοητευμένος από την παρουσία 
της, άρχισε να λέει τις συνηθισμέ-
νες του εξυπνάδες προκειμένου 
να την εντυπωσιάσει. Η Γκαλά 
όμως δεν αστειευόταν, βγήκε μαζί 
του βόλτα στα βράχια και του ζή-
τησε να τη σπρώξει στον γκρεμό, 
θέλοντας έτσι να ενεργοποιήσει 
το ενδιαφέρον αλλά και την υφέρ-
πουσα τρέλα του. Βέβαια, εκείνος 
αρνήθηκε και από τη στιγμή εκεί-
νη, όλη του η ζωή ήταν η Γκαλά. Τη 
λάτρεψε και φυσικά, τη ζωγράφισε 
(εικ. 2) με τον ίδιο τρόπο που οι 
καθολικοί λατρεύουν την Παναγία, 
για αυτό και της έδωσε δεκάδες 
λατρευτικά υποκοριστικά.

   Το γεγονός ότι ο Σαλβαδόρ Ντα-
λί έπεσε θύμα της υπέρμετρης 
επιθυμίας της Γκαλά για χρήματα 
και νεαρούς άνδρες δεν αποτελεί 
πλέον μια απλή υπόθεση. Ο Ιαν 
Γκίμπσον σε μια αποκαλυπτική 
βιογραφία του για το μεγάλο ζω-
γράφο, αναφέρει ανατριχιαστικές 
λεπτομέρειες για το πώς ο δημι-
ουργός των εύκαμπτων ρολογιών 
επέτρεψε στον εαυτό του να κατα-
στραφεί από μια διαβολική σύζυγο. 
Λένε πως για πενήντα ολόκληρα 
χρόνια η Γκαλά είχε απόλυτη εξου-
σία απάνω του, αφού κατεύθυνε 
κάθε του πράξη με απώτερο στόχο 
το χρήμα και τη δόξα. 
Μάλιστα, μετά το 1960 ο ζωγράφος 
χρειαζόταν να δουλεύει σκληρά 
και να ασχολείται με απαξιωτικά 
για το καλλιτεχνικό του εύρος έργα 
προκειμένου να ικανοποιεί κάθε 
επιθυμία της αχόρταγης συζύγου 
του. Έφτασε ακόμα και στο σημείο 
να υπογράφει - με το σχετικό αντί-
τιμο φυσικά - λευκά χαρτιά πάνω 
στα οποία άλλοι φιλοτεχνούσαν 
θέματα λέγοντας ότι ήταν αυθεντι-
κά έργα του διάσημου ζωγράφου. 
Η Γκαλά είχε συμπεριλάβει εν τω 
μεταξύ στη «συλλογή» της μια σει-
ρά διάσημους και μη εραστές, τους 

οποίους δεχόταν εν γνώσει του 
συζύγου της σε έναν πύργο που 
ο ίδιος της είχε αγοράσει και στον 
οποίο απαγόρευε την ελεύθερη εί-
σοδο! Αργότερα, ο Νταλί άρχισε να 
πέφτει σε βαθιά κατάθλιψη και η 
Γκαλά, πιθανότατα θέλοντας να τον 
δηλητηριάσει, άρχισε να του δίνει 
μεγάλες ποσότητες υπνωτικών 
και αμφεταμινών που, σύμφωνα 
με τον συγγραφέα του βιβλίου, τού 
προκάλεσαν μια «μη αναστρέψιμη 
νευρική κατάπτωση». 
    
Όταν η Γκαλά πέθανε, τον Ιούνιο 
του 1982, ετάφη στην κρύπτη του 
πύργου της φορώντας ένα κόκ-
κινο φόρεμα του Dior! Και ενώ ο 
Νταλί είχε φθάσει στο σημείο να 
μισεί τη γυναίκα του, μετά τον θά-
νατό της αισθάνθηκε ότι δεν μπο-
ρούσε να ζήσει χωρίς αυτήν. Τα τε-
λευταία χρόνια της ζωής του ήταν 
πια ένας ανασφαλής και αδύναμος  
άνθρωπος που περνούσε τον πε-

ρισσότερο καιρό στα νοσοκομεία. 
Τελικά, τον Ιανουάριο του 1989, ο 
μεγάλος σουρεαλιστής ζωγράφος 
άφησε την τελευταία του πνοή και 
εκπλήσσοντας τους δικούς του 
ανθρώπους ζήτησε να ταφεί στο 
Θεατρικό Μουσείο που ο ίδιος είχε 
ιδρύσει και όχι δίπλα στη γυναίκα 
που στοίχειωσε τη γεμάτη περιπέ-
τεια και πάθη ζωή του.

Ο νταλί 
και η δηλητηριώδης μούσα του

Γράφει η 
Δρ  Στέλλα Μουζακιώτου
Ιστορικός Τέχνης
Ελληνικό Ανοικτό Πανεπιστήμιο
& Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής
Επιμελήτρια Εκθέσεων
stellamouzak@yahoo.gr
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Το κόστος διαβίωσης ανεβαίνει, τα τέλη παραμένουν υψηλά
«Παγώνουμε τα τέλη» υποστηρίζει 
η διοίκηση
Στα ίδια υψηλά επίπεδα παρέμειναν τα 
δημοτικά τέλη στον Δήμο Λυκόβρυσης 
– Πεύκης, παρά το αυξημένο κόστος δι-
αβίωσης των νοικοκυριών. Ο Δήμαρ-
χος, Τάσος Μαυρίδης, υποστήριξε πως 
και ο Δήμος έχει αυξημένα έξοδα λόγω 
της ενεργειακής κρίσης για αυτό και δεν 
μπορεί να μειώσει τα τέλη. «Δεν αντέχει 
ο προϋπολογισμός τέτοια μείωση» δήλω-
σε. «Αυτά μπορούμε να κάνουμε, αυτά 
κάνουμε» πρόσθεσε. 

«Οδηγούμαστε στην αυτοδιοικητικό 
μνημόνιο» τονίζει ο Μάριος Ψυχάλης
Ο επικεφαλής της μείζονος αντιπολίτευ-
σης, Μάριος Ψυχάλης, σχολίασε πως την 
ώρα που υπάρχουν επιχειρήσεις που 
δεν πληρώνουν τέλη η δημοτική αρχη 
επιβάλλει αυξημένα τέλη στους πολίτες. 
Πρόσθεσε πως στον τομέα της ανακύ-

κλωσης ο Δήμος είναι ουραγός στα βό-
ρεια προάστια. Ως αποτέλεσμα πληρώνει 
μεγαλύτερα τέλη ταφής σκουπιδιών. 

«ρεκόρ εσόδων από το κράτος αλλά 
καμία διεκδίκηση από τον Δήμο»
Στην έλλειψη διεκδίκησης πόρων από 
την κυβέρνηση στάθηκε ο Κώστας Δια-
μαντόπουλος, επικεφαλής της «Πολίτες 

σε Δράση», τονίζοντας πως το κράτος 
κατέγραψε «ρεκόρ» εσόδων 7 δις από 
τους φόρους. «Πήγαμε να διεκδικήσουμε 
χρήματα από το κράτος;» αναρωτήθηκε ο 
επικεφαλής της ΛΑΣ, Άρης Κυριακίδης. 
«O στόχος μας είναι να στηρίξουμε τους 
πολίτες, τα νοικοκυριά και τα μικρά μα-
γαζιά της πόλης μας» δήλωσε ο Γιάννης 
θεοδωρακόπουλος. 

Από την πλευρά της δημοτικής αρχής ο 
Παναγιώτης Πανταζής υποστήριξε ότι 
ο Δήμος δεν μπορεί να υλοποιήσει τις 
προτάσεις που ακούστηκαν. «Μακάρι να 
μπορούσε αλλά δεν λαμβάνουν υπόψιν 
τις δυνατότητες του» σχολίασε.
Τα τέλη όπως προτάθηκαν από τη δημο-
τική αρχή πέρασαν με τις ψήφους της δι-
οίκησης 

νΕΑ ΙΩνΙΑ

Για πόσο θα μένουν  
«στο συρτάρι» οι υποτροφίες 
του Ιδρύματος Βυζίου; 
Μείζον θέμα έχει προκύψει 
εδώ και μεγάλο διάστημα 
με τις υποτροφίες του ιδρύ-
ματος Βυζίου. Όπως καταγ-
γέλλουν οι γονείς, η Δήμαρ-
χος Νέας Ιωνίας, Δέσποινα 
Θωμαΐδου, τις «κρατάει στο 
συρτάρι» και δεν τις δίνει στα 
παιδιά που τις δικαιούνται ως 
κάτοχοι «αριστείου» από το 
σχολείο. 
Σε συνομιλία της Έκφρασης 
με γονέα, μας ενημέρωσε 
πως το παιδί της δικαιού-
ται υποτροφίες και για τις τρεις τάξεις του 
Γυμνασίου και ακόμα δεν έχει λάβει το πα-
ραμικρό. «Από τον Ιούνιο μας λένε θα δούμε 
και θα δούμε» σημείωσε ενώ τόνισε πως ότι 
κανένα παιδί που έχει πάρει «αριστείο» δεν 
έχει λάβει χρήματα.

Το θέμα έθιξε στο Δημοτικό Συμβούλιο και 
ο Παναγιώτης Μανούρης, επικεφαλής της 
«Δημιουργίας – Αλληλεγγύη» τονίζοντας 

πως η Δήμαρχος θέλει να κάνει «φιέστα». 
Παλαιότερα τα χρήματα δίνονταν μέσω επι-
ταγών «χέρι με χέρι» αλλά αυτό σταμάτησε 
λόγω του κορονοϊού. Η κα Θωμαΐδου, όμως, 
αρνείται καθώς αρνείται να δώσει τα χρήμα-
τα με κατάθεση στους τραπεζικούς λογαρια-
σμούς των γονέων. «Βρίσκεστε σε παράβα-
ση καθήκοντος» υποστήριξε ο κ. Μανούρης 
με τη Δήμαρχο να αρνείται να δώσει κάποια 
απάντηση για το θέμα. 
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Τραυματισμός διερχόμενης από τα λούκια - παγίδες της 
κεντρικής πλατείας

Δυστυχώς το ρεπορτάζ της Έκ-
φρασης για τα επικίνδυνα λού-
κια – παγίδες στην κεντρική 
πλατεία του Ηρακλείου επαλη-
θεύτηκε καθώς ενημερωθήκα-
με για νέο ατύχημα διερχόμε-
νης. Ευτυχώς τα τραύματα της 
γυναίκας ήταν ελαφριά και απέ-
φυγε κάποια σοβαρότερη ζημιά. 

Η ίδια ανέφερε στην ανάρτηση 
της τα εξής: «Τα χάλια του πε-

ζοδρομίου μπροστά στο σταθμό 
του ΗΣΑΠ Ηρακλείου. Αποτέ-
λεσμα, να βρεθώ, φαρδιά πλα-
τιά, ξαπλωμένη κάτω και χτυ-
πημένη… (Ευχαριστώ τα δύο 
παιδιά της WWF, που ήταν στο 
σημείο και με βοήθησαν να ση-
κωθώ...)». 

Τι κι αν η ΕΚΦρΑΣΗ είχε ανα-
δείξει το θέμα με φωτογραφί-
ες από τον Μάρτιο του 2022; Οι 

οραματιστές μάλλον δεν το είδαν, 
ή απαξίωσαν να ασχοληθούν; 
Ο Δήμος Ηρακλείου, ο Δήμαρ-
χος κ. Ν. Μπάμπαλος, ο αντιδή-
μαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών κ. 
Μπάρμπας ήταν απασχολημένοι 
με το δάνειο των 5 εκ για το ΦΙΞ. 
Δεν προλάβαιναν να ασχοληθούν 
με απλά, ποταπά θέματα της κα-
θημερινότητας. Άλλωστε έτσι εί-
ναι οι μεγάλοι οραματιστές...

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΟΣ
Αλεξόπουλος Αλέξιος
Αιματολόγος
Κ. Ωραιοπούλου 4 & Ερμού 
Ηράκλειο Αττικής
Tηλ: 210-2796566 Kιν: 6932336680

ΓΥνΑΙΚΟΛΟΓΟΣ
Αλτάνη Ελένη 
Μαιευτήρας Γυναικολόγος
Κώστα Βάρναλη 8 Μεταμόρφωση - 
Κηφισίας 58 Αμπελόκηποι
210 2844968 - 210 6985959, 
email: altani.el@hotmail.com 

Γερεντές Χρήστος
Χειρουργός Μαιευτήρας – 
Γυναικολόγος
Πλ. Ηρώων Πολυτεχνείου 4 
Μεταμόρφωση                           
τηλ: 2114035200,  6937451618

ΔΕρΜΑΤΟΛΟΓΟΣ
Βουδούρης Στέλιος 
Δερματολόγος-Αφροδισιολόγος
Γ. Παπανδρέου 30 & Ήβης
Τηλ επικοινωνίας: 210 2852323, 
κιν. 6977 358531
www.dermedica.gr, 
e-mail: info@dermedica.gr

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΣ
Ζουμπανέας Ευάγγελος
Διαιτολόγος – Διατροφολόγος
Μεσολογγίου 51 Νέα Ιωνία 
(όπισθεν ΟΤΕ)
Τηλ: 210 2718360 
κιν: 6977 436598

ΔΙΑΓνΩΣΤΙΚΑ ΚΕνΤρΑ
Ιατρικός Έλεγχος
Σταμούλη – Ματθαίου Μαρία
Μικροβιολόγος – Βιοπαθολόγος
Γρ. Λαμπράκη 57 & Αμαρουσίου 1, 
Λυκόβρυση            
τηλ: 210 28.46.555 
κιν: 6972 817 208

Μπαλή – Φωκιανού Δέσποινα 
Μικροβιολογικό 
κέντρο Λυκόβρυσης                                    
Αγίας Ειρήνης 3 Λυκόβρυση 
τηλ: 210 2813795 
κιν:  6946 912131

ΚΑρΔΙΟΛΟΓΟΣ
Μανώλη Βασιλική
Καρδιολόγος
Πλαπούτα 27 
Ηράκλειο Αττικής, 
τηλ: 210 2850907 

ΛΟΓΟθΕρΑΠΕΙΑ – 
ΕρΓΟθΕρΑΠΕΙΑ
ΛΟΓΟ-ΠΑΙΓνΙΟ
Λογοθεραπεία- Εργοθεραπεία - 
Ειδική Αγωγή
Γ. Παπανδρέου 25, Μεταμόρφωση
Τηλ.: 210-28.24.389, 
Κιν.: 6976 229 803

νΕΥρΟΧΕΙρΟΥρΓΟΣ
Ευστάθιος ν. Βλαχάκης MD, PhDs       
Νευροχειρουργός, 
Ειδικός Γραμματέας SEE INS 
(South East Europe International 
Neuromodulation Society)
Τηλ: 698 131 4949 
Email: efvlachakis@gmail.com
  
ΟρθΟΠΕΔΙΚΟΣ
Μήτσιου Διαμαντής
Ορθοπεδικός Χειρουργός
Μπιζανίου 52, Μεταμόρφωση
τηλ: 2114040218, κιν: 6974426252

ΟΦθΑΛΜΙΑΤρΟΣ
Χατζημιχάλη Αικατερίνη
Οφθαλμίατρος
Ρίμινι 13 Λυκόβρυση
τηλ: 2102853129 
κιν: 6932193663

νΕΥρΟΛΟΓΟΣ
Κώτση Αφροδίτη
Νευρολόγος
Μπιζανίου 52 
Μεταμόρφωση
τηλ: 2111824088 
κιν: 6973173920

ΠΑθΟΛΟΓΟΣ
Λάμπρου Χάρης
Παθολόγος 
Λεωφ. Ηρακλείου 189 
Νέα Ιωνία 
τηλ: 210 2752471

Φωκιανός Δημήτρης 
Ειδικός Παθολόγος - 
Ιατρικός Βελονισμός   
Αγίας Ειρήνης 3 
Λυκόβρυση 
τηλ: 210 2813795
κιν: 6977 225813

ΦΥΣΙΟθΕρΑΠΕΙΑ
ραπανάκης Πέρρος – 
Μαλεφάκης  Μιχάλης
Αγ. Κωνσταντίνου 17 
Μεταμόρφωση
τηλ: 210 2852157 
κιν: 6945 064228
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νέος εντεταλμένος δημοτικός 
σύμβουλος για θέματα  
Παιδείας ο νίκος Σπυρόπουλος

Εντεταλμένος δημοτικός 
σύμβουλος για θέματα 
Παιδείας του Δήμου Ηρα-
κλείου Αττικής ορίστηκε ο 
νίκος Σπυρόπουλος, χω-
ρίς αντιμισθία. Θα έχει την 
ευθύνη για τον σχεδιασμό 
προγραμμάτων και πολιτι-

κών στην κατεύθυνση της 
βελτίωσης της Πρωτοβάθ-
μιας και Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης, για την περι-
βαλλοντική εκπαίδευση και 
ευαισθητοποίηση και για τη 
συνεργασία με το Τοπικό 
Συμβούλιο Νεολαίας.
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Κάηκε απορριμματοφόρο του Δήμου 
Έκρηξη και εκτεταμένη φωτιά σημειώ-
θηκε σε απορριμματοφόρο ανακύκλω-
σης του Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης 
κατά τις πρώτες πρωινές ώρες της Τε-
τάρτης 19 Οκτώβρη. Η φωτιά έκαιγε για 
έξι ώρες, παρά την παρουσία της πυρο-
σβεστικής, με αποτέλεσμα εκτεταμένες 
ζημιές στο απορριμματοφόρο, όπως ση-
μειώνουν οι εργαζόμενοι. 

Σύμφωνα με το Σωματείο Εργαζομένων 
του Δήμου, τόσο οι δύο εργάτες καθαριό-
τητας, που εκείνη την ώρα ανέβαζαν κάδο 
για να τον αδειάσουν , όσο και ο οδηγός, 
είναι καλά στην υγεία τους. «Καθώς η 
έκρηξη και η φωτιά ήταν μεγάλη (λαμπά-
διασε αμέσως το απορριμματοφόρο), από 
τύχη δεν θρηνήσαμε συνάδελφο» τονίζει. 
Το σωματείο κάνει λόγο για «σάπια πα-
μπάλαια μηχανήματα», για τεράστιες 
ελλείψεις προσωπικού και για τη λογική 
του «φορτώστε τα όλα στα απορριμμα-
τοφόρα γιατί δεν έχουμε άλλη λύση». Η 
διοίκηση υποστηρίζει πως η φωτιά προ-

κλήθηκε από εύφλεκτα αντικείμενα που 
είχαν βρίσκονταν στους κάδους ενώ ακό-
μα δεν έχει ολοκληρωθεί το πόρισμα της 
πυροσβεστικής. 

νΕΑ ΙΩνΙΑ 

Όχι στην έξωση του Κ.Υ ν. Ιωνίας
Συγκέντρωση για τη διατήρηση του Κέ-
ντρου Υγείας Νέας Ιωνίας διοργάνωσαν 
σωματεία και φορείς της περιοχής. Το 
παρόν έδωσε και ο Γενικός Γραμματέ-
ας του ΚΚΕ, Δημήτρης Κουτσούμπας, 
o οποίος δήλωσε πρέπει να λυθεί το 
ζήτημα της στέγασης για μια δομή που 
εξυπηρετεί πάνω από δύο Δήμους ενώ 
τόνισε πως είναι απαραίτητη η ενίσχυση 
του με μόνιμο προσωπικό. 
Οι διοργανωτές σημεί-
ωσαν ότι είναι απαράδε-
κτο να κλείσει το Κέντρο 
Υγείας χωρίς να έχει 
προβλεφθεί η μετεγκατά-
σταση του σε άλλο κτήριο 
εντός του Δήμου νέας 
Ιωνίας ενώ έθιξαν τις 
ευθύνες του Υπουργείου 
Υγείας, της 1ης Υ.Π.Ε. 
και της δημοτικής αρχής. 
«Δεν θα επιτρέψουμε να 
κλείσει ούτε μία ημέρα» είπε χαρακτη-
ριστικά ο πρόεδρος του συνδέσμου συ-
νταξιούχων της περιοχής, νίκος Αθανα-
σίου. 
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